

Press Release

Directorate of Communication

Ref: 203b10

Tel. +33 3 88 41 25 60

Fax +33 3 88 41 39 11

Internet: www.coe.int

e-mail: pressunit@coe.int



47 member States

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Montenegro
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav
Republic of
Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

Call for applications for the European Crystal Scales of Justice Prize for innovative practices contributing to the quality of justice

Strasbourg, 11.03.2010 – In 2010, the Council of Europe together with the European Commission is organising the 5th edition of the "Crystal Scales of Justice" Prize.

The aim of the prize is to identify and promote innovative practices in civil and in criminal matters, in respect of conduct of proceedings, court organisation and general functioning of the justice system.

The 2010 competition is open to courts, associations of legal professionals, prosecutor's offices, prison or probation administrations, non-governmental organisations, or any other entity responsible for justice affairs in the Member States of the Council of Europe or the European Union.

Applications must meet the eligibility criteria as specified in the Rules of the Prize and be submitted to the European Commission or the Council of Europe by **30 June 2010**.

For more details, please refer to [Council of Europe website](http://www.coe.int) and [European Commission website](http://ec.europa.eu)

Contact: cepej@coe.int

Appel à candidatures pour le Prix européen « Balance de Cristal de la Justice » récompensant les pratiques innovantes concourant à la qualité de la justice

Strasbourg, 11.03.2010 – En 2010, le Conseil de l'Europe et la Commission européenne organisent de concert la 5^{ème} édition du Prix "Balance de cristal de la Justice".

L'objectif de ce Prix est d'identifier et de faire connaître les pratiques innovantes dans le domaine civil et pénal en matière de gestion de procédure, d'organisation des tribunaux et en général du fonctionnement du système judiciaire.

La compétition 2010 est ouverte aux tribunaux, aux associations et aux professionnels de la justice, aux bureaux des procureurs, aux services de probation, aux administrations pénitentiaires, aux organisations non-gouvernementales et à toute autre structure ayant des responsabilités dans le système judiciaire des États Membres du Conseil de l'Europe ou de l'Union européenne.

Les dossiers de candidatures doivent répondre aux critères d'éligibilité tels qu'annoncés dans le règlement du Prix et doivent être envoyés à la Commission européenne ou au Conseil de l'Europe **jusqu'au 30 juin 2010 inclus**.

Pour plus d'informations, [Site internet du Conseil de l'Europe](http://www.coe.int) et [Site internet de la Commission européenne](http://ec.europa.eu)

Contact : Cepej@coe.int

To receive our press releases by e-mail, contact: Council.of.Europe.Press@coe.int